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Beboerpårørenderådsmøde 
 

Dagsorden og referat  

Den 12. december 2023  

kl. 16.00 -17.30 

Odinsvej 4a   
 

MØDEDELTAGERE  

Britta Grønberg 

Eva Andersen 

Michala Højris Madsen 

Monica Nielsen 

Anita Stockholm 

Dorte Thillemann 

 

 

 

  

 

Sag nr. 1  Godkendelse af referat fra sidste møde  

Referat godkendt, men med følgende kommentar: Sag nr. 6: Anita spurgte ind 

til: hjemmeside under udarbejdelse – vedrørende den manglende hjemmeside 

for Vangedevej. Kommunen arbejder på sagen og al materiale vedrørende 

hjemmesiden er på plads og vil blive lavet hurtigst muligt. 

 

Sag nr. 2  Referat 

Fremadrettet vil afdelingslederen for Bofællesskab Vangedevej skive referat for 

BP-møderne. 

  

  

Sag nr. 3  Nyt fra husmøderne 

Bofællesskaberne Vangedevej og Linde Alle var på en hyggelig Tivolitur tirsdag 

den 5. december. Julearrangementet med pårørende er ændret til Nytårs kur, 

søndag den 11.februar 2024 fra 13:00-16:00. Skituren med Team 2010 vil være 

fra den 28.januar til 2.februar 2024, flere fra bofællesskabet deltager. Maden til 

Nytårsaften er bestilt. 
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Sag nr. 4  Orientering om kostordningen  

Michala fra Frederikssund Kommune orienterede om den ny kostordning, der 

startede 1.oktober 2022. Kost ordningen er sat til kr. 75.00 pr dag, hvis man 

deltager i alle måltider. Ellers er det fordelt som følger: Morgenmad 12,50 

Frokost 22,50 Aftensmad 35,00 Afregning forgår ved, at beboeren betaler fuld 

pris for eks. Januar måned og i februar bliver de måltider som beboeren ikke 

har deltaget i returneret og så fremdeles. Der vil ved årets udgang blive regnet 

på om det hænger sammen. Sommerfesten er endnu ikke afregnet -prisen 

beløber sig til kr. 100.00 og ikke kr. 70.00 som først oplyst. 

 

Sag nr. 5  Forslag til ny kostseddel 

Der blev forlagt et forslag til en ny og mere overskuelig kostseddel, den vil blive 

fremlagt på husmødet, hvor beboerne så vil tage stilling til den. 

 

Sag nr. 6  Orientering fra formanden 

Anita spurgte ind til om det store kaffeforbrug til personale blev dækket af 

kommunen -det blev det, men ikke nøje udregnet. Sundhedstjekket hos egen 

læge er hos enkelte borgere ikke blevet tilbudt i 10-12år. Derfor skal et 

sundhedstjek tilbydes den enkelte borger en gang om året, omkring deres 

fødselsdag og det skal fremadrettet dokumenteres, hvis en borger siger nej. 

 

Sag nr. 7  Orientering fra ledelsen 

Økonomien ser fornuftig ud.  

Vedrørende nyt køkken, så var der den 5.december møde med Carsten fra 

Vores Bolig der, ville genbruge dele af det gamle køkken og kombinerer det 

med nye elementer, så prisen kunne holdes nede. Det vurderes, at 

fællesrummet skal males inden et nyt køkken sættes op. Britta vil deltage i 

husmøderne. Der er ansat en ny leder på Lunden pr. 1.januar, men det er 

endnu ikke fastlagt, hvornår Mette Line vil komme tilbage som leder. 

 

Sag nr. 8  Sammenlægning af Vangedevej og Linde Allé 

Socialtilsynet har godkendt sammenlægningen af bofællesskaberne, hvis 

bofællesskaberne fremstår som hoved og datterselskab, hvor Vangedevej er 

hovedselskab og Linde Alle’ er datterselskab. Begge bofællesskaber er inden for 

samme borger målgruppe, hvilket afspejles i den store succes ved påske og 

julearrangementer. Bygning af nyt bofællesskab på nabogrunden er endnu ikke 

skrinlagt. Endeligt grønt lys til sammenlægning, samt byg af nyt bofællesskab 

er endnu ikke givet. Linde Alle’ har 5 beboere og Vangedevej har 8 beboere. 

Fysisk sammenlægning af personale vil ske den 22.januar 2024. Det vil senere 

blive oplyst om der i forbindelse med sammenlægningen skal være et eller to 

pårørenderåd. 
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Sag nr. 9  Serviceareal 

Serviceareal -kontor og toilet til personale blev købt og betalt da bofællesskabet 

blev bygget. Personalets forbrug af el og vand vil der fremadrettet blive 

oprettet en ordning, således at det er Frederikssund Kommune, der betaler for 

den udgift. 

 

Sag nr. 10  Evt. 

Ny møde dato 13.februar 2024 kl. 16.00. 

 

 

 

 

 


